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Gemeente Zevenaar, t.a.v. college B&W en gemeenteraad 

Zevenaar, 26-04-2024 

Bezwaar besluit: Z2023-00002152, omgevingsvergunning Hunneveldweg 2A 

Geacht college, 

Hierbij wil ik bezwaar maken tegen het besluit om een omgevingsvergunning te verlenen voor het 

‘tijdelijk’ uitbreiden van het hotel aan de Hunneveldweg 2A voor de opvang van asielzoekers en het 

wijzigen van het gebruik. Mijn bezwaar richt zich met name op de overlast die hierdoor veroorzaakt 

wordt en de aantasting van de leefbaarheid in onze wijk. 

De overlast in onze wijk is nu al aanzienlijk en het is voor vrouwen een uitdaging om langs het hotel 

te lopen zonder lastiggevallen te worden. Het gevoel van veiligheid is al aangetast en ik vrees dat dit 

nog erger zal worden met de uitbreiding van het hotel en de bijgebouwde woonunits voor 

asielzoekers. Het is onacceptabel dat wij als bewoners hiermee geconfronteerd worden. 

Daarnaast maak ik mij zorgen over de beschrijving van de opvang als tijdelijk. Wat wordt hier precies 

mee bedoeld? Eerdere berichtgeving in juli 2022 vermelde een tijdelijke opvang van slechts een half 

jaar in dit hotel, maar ondertussen wordt het hotel al een paar jaar gebruikt om asielzoekers te 

huisvesten. Tot onze grote verbazing staan de woonunits er sinds 25-04-2024 terwijl de 

bezwaartermijn nog niet verstreken is. Hoe lang zal deze opvang daadwerkelijk duren en wat zijn de 

gevolgen voor onze wijk op de lange termijn? 

Het bestemmingsplan is een juridisch instrument dat de gebruiksmogelijkheden van grond en 

opstallen regelt en waarbij de belangen van betrokkenen zorgvuldig moeten worden afgewogen. Het 

is daarom niet wenselijk dat het bestemmingsplan zomaar gewijzigd kan worden, zonder dat daar een 

zorgvuldige procedure aan vooraf gaat. 

Tot slot wil ik opmerken dat de leefbaarheid in onze wijk al ernstig aangetast is door de grote 

hoeveelheid arbeidsmigranten en de toename van asielzoekers. Er ijkt geen grens te zijn aan het 

aantal mensen dat hier gehuisvest wordt en dit heeft directe gevolgen voor ons als bewoners. Ik 

verzoek u dan ook om dit bezwaar serieus te nemen en te heroverwegen of de uitbreiding van het 

hotel voor de opvang van asielzoekers wel de juiste keuze is voor onze wijk. 

Met vriendelijke groet 
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Cc: gemeenteraad Zevenaar 




